
960727

To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl]; [EREEI@minvws.nl]
From: )
Sent: Tue 10/20/2020 6:59:14 AM

Subject: RE: VRAAG | Financiéle afspraken verdere groei in BCO capaciteit door regionale GGD'en

Received: Tue 10/20/2020 6:59:14 AM

Je kunt het volgende antwoord naar ag sturen.

Groetjes,

De kosten die de GGD’en zelf maken voor het verder opschalen van hun (regionale) capaciteit voor bron- en contactonderzoek in

het kader van COVID-19 zullen uiteraard warden vergoed door VWS. Zij kunnen deze kosten, conform de huidige praktijk,
betrekken bij de reguliere maandelijkse bevoorschotting die zij aanvragen bij de voorzitter veiligheidsregio.

Ik hoop je vraag hiermee voldoende te hebben beantwoord.

Met vriendelijke groet,

var:IEEE)EEEinv i>
Verzonden: maandag 19 oktober 2020 12:35

aan:IEE)BESET@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: VRAAG | Financiéle afspraken verdere groei in BCO capaciteit door regionale GGD'en

HaBE wil jij voor mij ajb een concept antwoord maken dat ik richting | ERE kan sturen?

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 10:29

) EARLE @ minvws.nl>

@ minvws.nl>; )

@minvws.nl>; minvws.nl>

Onderwerp: RE: VRAAG | Financiéle afspraken verdere groei in BCO capaciteit door regionale GGD'en

IE
Uitgangspunt is dat de kosten voor GGD-en worden

EH
o- In de DVO staat meen ik (en [ERE corrigeert me indien nodig) dat

extra capaciteit iov met VWS kan worden ingezet. is daarvoor nog aanpassing/addendum bij DVO nodig?

De extra kosten graag op verzamelstaat minfin opnemen

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 08:44

minvws.n!>;[EEE
minvws.nl>

Onderwerp: FW: VRAAG | Financiéle afspraken verdere groei in BCO capaciteit door regionale GGD'en

Urgentie: Hoog

Voor de financiering van de landelijke schil bij GGD GHOR zijn afspraken in de DVO'’s belegd. Ik ben niet betrokken bij de
financiéle afspraken voor de opschaling in BCO capaciteit van de GGD’en zelf (regionaal dus). Weet jij hoe dit zit of wie hier het

beste antwoord op kan geven?

Dank!
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van:[IEEEE occocho n>
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2020 16:25

minvws.nl>

mins; IKE) EEE now.EEE
Onderwerp: VRAAG | Financiéle afspraken verdere groei in BCO capaciteit door regionale GGD'en

Urgentie: Hoog

Naast de landelijke opschaling van BCO capaciteit naar 4.100 fte, hebben we afgesproken dat de regionale GGD’en gezamenlijk

groeien naar 2.740 fte.

De vraag die wij nu van een aantal regionale GGD’en krijgen is of en hoe deze verdere groei, boven de eerdere afspraken, door

VWS zal worden vergoed. De eerder gemaakte afspraken noemen een besmettingspercentage van 5% van 70.000 testen, maar zijn

niet heel duidelijk of de capaciteit die daarvoor benodigd is ook gefinancierd zal worden. Dit is uiteraard wel essentieel voor de

regionale GGD-en.

Kan jij ons informeren wat de juiste route is om dit geregeld te krijgen en wat wij eventueel nu al kunnen communiceren naar de

regio’s over dit punt?

Groeten,

aa

ay,
FFFDISCLAIMER*##%%

De informatie verzonden met dit e-mailbericht (en bijlagen) is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde(n) en zij die van de geadresseerde(n) toestemming kregen
dit bericht te lezen. Gebruik door anderen dan geadresseerde(n) is verboden. De informatie in dit e-mailbericht (en bijlagen) kan vertrouwelijk van aard zijn en kan

binnen het bereik vallen van een geheimhoudingsplicht en een verschoningsrecht.

Dit bericht is uitsluitend bestemd voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten. Als u dit bericht

per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te vernietigen en de afzender te informeren. GGD GHOR Nederland is niet

aansprakelijk voor onjuiste en onvolledige overbrenging van de inhoud van een verzonden e-mail bericht, of een te late

ontvangst daarvan.


